
GENERALFORSAMLING I LAURITZEN VETERANERNE 

PÅ FUGLSANCENTRET, FREDERICIA, DEN 26. 6. 2014. 

 

Efter en god frokost startede generalforsamlingen kl. 14.00. 

 

Tilstede var den samlede bestyrelse samt 38 medlemmer. 

 

Generalforsamlingen startede med en præsentationsrunde af alle tilstedeværende. 

 

 

Punkt 1. Valg af dirigent: 

  Mette Hansen blev valgt. 

 

Punkt 2. Valg af referent: 

  Poul Erik Hansen 

 

Punkt 3. Godkendelse af referat fra sidste generalforsamling: 

  Dette var fremlagt skriftligt, og blev godkendt. 

 

Punkt 4: Bestyrelsens beretning v/formand Finn Lassen: 

  Denne var fremlagt skriftligt, og blev godkendt uden kommentarer. 

 

Punkt 5: Fremlægning af revideret regnskab for 2013: 

  Regnskabet blev fremlagt af kasserer Hans Sønderborg og var godkendt og 

  underskrevet af de to bilagskontrollanter. 

  Det reviderede regnskab blev godkendt med megen ros til kasseren. 

 

Punkt 6: Fremlægning af budget for 2014: 

  Dette blev fremlagt af kasserer Hans Sønderborg. Budget for 2014 blev godkendt. 

 

Punkt. 7: Vedtagelse af kontingent: 

  Det blev vedtaget at kontingentet forbliver kr. 100,00 om året. 

 

Punkt 8: Indkomne forslag: 

  Der var ikke indkommet forslag. 

 

Punkt 9: Valg af bestyrelse, suppleanter og bilagskontrollanter: 

  Hans Sønderborg, Poul Erik Hansen, Bent Engsig, Jörg Schatt og Ernst Lindahl 

  blev alle genvalgt. Bilagskontrollant Ole Jørgensen ønskede ikke genvalg – ny 

  bilagskontrollant blev Henning Jensen. 

 

Punkt 10: Eventuelt: 

  Der blev debatteret livligt under punktet – bl.a. forslag til dato til næste træf - 

  foreslået blev sidste uge i maj (dette vil fremover blive medtaget som et punkt på 

  dagsordenen til generalforsamlingen). 

  Debatteret blev også hvor næste træf skal afholdes (Fugesangcentret, Nyborg eller 

  Vissenbjerg) dette tages op på et bestyrelsesmøde. 

  Formanden gjorde  reklame for vores hjemmeside og opfordrede medlemmerne 

  til at sende mere materiale. 

 

 Generalforsamlingen foregik i god ro og orden samt en rigtig god stemning. 

         Ref.: Poul Erik Hansen. 



 

Kl. 18.00 blev der serveret velkomstdrinks og kl. 18.30 var der festmiddag med 44 deltagere, 

Efter middagen holdt Finn Lassen en rigtig god tale om Lauritzen ånden, hvordan opstod den, samt 

dens evt. afgang ved døden,  og hvor vigtigt det er at bevare den gennem vores forening,  Dette 

inspirerede mange  til at rejse sig og give deres bud på Lauritzen ånden og hvordan den opstod. 

 

 

Aftnen sluttede med socialt samvær og sjove indlæg og historier fra deltagerne – og det er fantastisk 

som vi søfolk tit  kan huske meget mere end vi har oplevet!! 

 

 

Næste morgen, efter et righoldigt morgenbord fik vi sagt farvel og på gensyn til næste år. 

 

 

Et rigtig godt arrangement som selvfølgelig gentages i 2015. 

 

 

Poul Erik Hansen.   

 

 

 

 


